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IKC NOORD BIJ ZWEMBAD ROZENGAARDE 
 
Op 26 februari is de locatiekeuze voor het Inte-
graal Kindcentrum Noord (IKC Noord) behandeld. 
Een afsluiting van een proces van 2 jaar. In januari 
2013 begonnen bij de instemming van de gemeen-
teraad met een onderzoek naar de locatie voor een 
IKC in de directe omgeving van Rozengaarde. In 
december 2013 besluit het college om het IKC te 
plaatsen op de Bezelhorstweg tussen Mariendael 
en sportcentrum Rozengaarde. Dat plan is in begin 
2014 voorgelegd aan de buurt. De buurt wilde een 
andere oplossing vanwege het vele extra verkeer 
door de woonstraatjes in de omgeving. Ook een 
ontsluitingsroute door het natuurgebied De Knoop 
vonden zij geen goed idee. Dit werd gesteund door 
de Achterhoekse Bomenstichting en de Milieu-
werkgroep Oude IJsselstreek. 
 
GroenLinks heeft zich ingezet om  het voorstel van 
het college te verbeteren en de buurtbewoners er 
meer bij te betrekken. Wij vonden dat er te eenzij-
dig werd gekeken naar de onderwijsbehoefte en te 
weinig naar de bestaande kwaliteiten van de     
omgeving en het draagvlak bij omwonenden. De 
keuze voor een geschikte locatie was niet eenvou-
dig. GroenLinks had een voorkeur voor een locatie 
op of bij de parkeerplaats. Helaas leverde deze  
variant problemen op met parkeren. Wij  wilden 
niet dat de (woon)buurt deze parkeervraag moest 
opvangen. Onze kritiek op het voorstel van het 
college spitste zich toe op de matige leefbaarheid 
van het gebouw (geluidsoverlast t.g.v. aangrenzen-
de Bilderdijkstraat en beperkte lichtinval), het 
verlies aan bomen en de verkeersonveiligheid 
rond de nieuwe ontsluitingsroute. Het voorstel 
werd daarop door het college aangescherpt. De 
ontsluitingsweg is verder uit De Knoop gelegd en 
de onveilige situatie ter hoogte van het parkeer-
terrein en de ontsluitingsroute is weggenomen.  
 
Het IKC komt op afstand van Bilderdijkstraat 
waardoor de leefbaarheid van het gebouw         
aanzienlijk verbetert. De fietsroute Bezelhorstweg 
wordt veiliger gemaakt. Wat bleef was het verlies 
aan bomen. GroenLinks wil dat het verlies aan  
bomen die helaas weg moeten, wordt opgevangen. 
We hebben daarom gepleit voor een robuuste(re) 
natuurverbinding van Park Overstegen via De 
Knoop naar het buitengebied. Dat is door het     
college toegezegd. 
 
 

Daarmee is GroenLinks van mening dat er een 
acceptabele oplossing is gekomen voor de invul-
ling van het IKC bij zwembad Rozengaarde. De 
verbeterde wijze van overleg met bewoners 
moet wat ons betreft worden vastgehouden en 
doorontwikkeld en is een leerpunt voor volgen-
de projecten.   
 
GroenLinks wil graag de waardering uitspreken 
richting de klankbordgroep. De leden hebben 
zich hartstochtelijk ingezet voor de kwaliteit 
van hun buurt en straat. Ondanks de soms      
tegengestelde belangen is de klankbordgroep   
gezamenlijk blijven optrekken. Onze compli-
menten! GroenLinks vindt het belangrijk dat het 
college en de raad dergelijk burgerinitiatief 
steunen en hier met dankbaarheid gebruik van 
maken. Samen maak je de buurt. 
 
REGELING “ACHTERHOEK BESPAART”  
HEROPEND 

Wethouder Langeveld biedt voetballer Rogier Meijer de 
AGEM Energiebox aan.  

 
De subsidie voor energiebesparende maatrege-
len is heropend. De oude regeling was afgelopen 
per 1 november 2014. Er bleken nog middelen 
in de subsidiepot van gemeente en provincie 
aanwezig, maar dan moet de regeling wel       
formeel heropend worden. Belangrijk omdat 
besparing de eerste stap is naar energieneutrali-
teit. Alle partijen in de raad waren akkoord.  
 
Het betreft een subsidieregeling van maximaal  
€ 500 voor energiebesparende maartregelen 
voor particuliere huiseigenaren die loopt tot 1 
november 2015. Ruim 600 Doetinchemmers 
hebben er al gebruik van gemaakt. Aan te       
vragen via www.doetinchem.nl 
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Het fractiebericht wordt gekopieerd bij Repro, 
een werkplek voor mensen met een verstande-
lijke beperking. 

BESTEMMINGSPLAN BUITENGEBIED VER-
NIETIGD. 

De Raad van State heeft het bestemmingsplan 
buitengebied vernietigd en alle agrarische    
ontwikkelingen stopgezet. Reden was onvol-
doende zekerheid dat de ammoniak neerslag 
niet groter zou worden. GroenLinks heeft hier 
twee jaar geleden voor gewaarschuwd en tegen 
het plan gestemd.  
 
Wij kiezen voor verkleining van de veestapel.  
Helaas en gelukkig (!) krijgen we gelijk. Het  
college stelt nu voor als uitgangspunt te nemen  
wat de huidige vergunning per bedrijf toestaat. 
Sommige bedrijven hebben nog ruimte in hun 
vergunning en kunnen dan meer dieren in hun 
stallen plaatsen of stalruimte uitbreiden.       
Bedrijven die geen ruimte meer hebben, dienen 
voor uitbreiding  nieuwe stallen met een lage 
uitstoot te bouwen. 
 
GroenLinks vindt juist dat de ammoniak        
uitstoot moet verminderen. Zeker  in en in de   
nabijheid van een voor verzuring gevoelig    
gebied. Tevens willen wij verlaging van de 
stankoverlast nabij woon- en recreatiegebieden 
en verlaging van uitstoot van methaangas (ter 
voorkoming van het broeikaseffect). Groen-
Links adviseert het college bij de nieuwe vast-
stelling van het bestemmingsplan in november 
2015, deze uitgangspunten te verwerken. 

KERNTAKENDISCUSSIE 
 
Op 19 maart was een extra (lange) raadsvergade-
ring ingepland voor de kerntakendiscussie. Een 
breed onderwerp waar politieke en maatschappe-
lijke visies en inzichten van de politieke partijen 
aan de orde komen. Denk bijvoorbeeld aan: voor 
welke taken is de gemeente zelf verantwoordelijk, 
waar voert ze het ook zelf uit, waar laat ze dat 
over aan de maatschappij en/of  markt en heeft 
zoiets ook gevolgen voor de kosten van de          
gemeente. 
 
Vooraf zijn bewoners, organisaties en bedrijven 
aan het woord geweest tijdens De Doetinchemse 
Dialoog. Zij geven aan in het bijzonder het groene 
karakter en de goede centrumvoorzieningen van 
de gemeente Doetinchem te waarderen. Tegelij-
kertijd was er zorg dat juist deze (kern)
kwaliteiten onder druk staan. Vele malen werd de 
wens uitgesproken voor een meer natuurlijke   
omgeving,  betere fiets- en wandelroutes, een  
snellere en betrouwbaardere treinverbinding en 
meer samenwerking, ook binnen de regio. Ook 
werd gevraagd om meer ruimte voor burgers en 
bedrijven om in te kunnen spelen op de verande-
rende samenleving. 

GroenLinks heeft aangegeven dat voor ons dé   
opgave voor de gemeente is om de (kern)
kwaliteiten van Doetinchem te waarborgen. Dat 
doe je door het goede voorbeeld te geven, voor-
waarden te scheppen en kansrijke initiatieven 
ruimte te geven en door mensen te helpen als ze 
dreigen buiten de boot te vallen. GroenLinks is van 
mening dat we in de meeste situaties  gebaat zijn 
bij een samenwerking tussen overheid en samen-
leving. We zijn in het algemeen terughoudend de 
verantwoordelijkheid helemaal over te laten aan 
de samenleving en je als overheid terug te trekken. 
Sommige  thema’s vragen om meer overheidsstu-
ring zoals bereikbaarheid, veiligheid en            
duurzaamheid. En soms kun je als overheid wel 
terugtrekken: de beveiliging van een bedrijventer-
reinen, onderhoud van buurtgroen en particulier 
maatschappelijk initiatief. 

De meerderheid van de raad bleek te kiezen voor 
het uitgangspunt dat de overheid meer mag    
overlaten aan de maatschappij en soms ook aan de 
markt. Een situatie dus, waarbij de overheid niet 
alles bepaalt en uitvoert, maar dit samen met de 
samenleving doet. En een overheid die voorwaar-
den schept en de zwakkeren beschermt. 

GroenLinks heeft de ambtenaren bedankt voor de 
stevige ondersteuning bij dit proces. Raad en  
ambtenaren hadden een intensieve klus hieraan. 
Er zijn weinig gemeentes die zich op deze manier 
verdiept hebben in hun kerntaken. In de voor-
jaarsnota van mei zien we de resultaten van de 
kerntakendiscussie terug. 


